

Field visits– SNRD Africa Conference 2023



NB: This document is written both in English and French

Title / Intitulé	Babobab de Saveurs à Thies (Location) pour visiter le travail de Baobab Alliance, un partenaire de la GIZ
Organizer(s) / Speakers / Organisateur(s) / Conférenciers :	Djibril Diop/Matthieu Segard (Invest for Jobs Senegal) – both FR/ENG
Format:	Échanges et visites des sites
N° of Participants / N° du Participant	25

Content : Objectif du projet / Project objective	
English	The Climate and Nature activity encompasses a wide range of actions aimed at preserving the environment, combating climate change, and protecting biodiversity. This includes actions such as reducing greenhouse gas emissions, protecting endangered species, environmental education, community initiatives, supporting environmental organizations, sustainable development, climate activism, scientific research, eco-tourism, and promoting responsible consumption. These activities are crucial for addressing current and future environmental challenges.
French	L'activité Climate and Nature englobe un large éventail d'actions visant à préserver l'environnement, lutter contre le changement climatique et protéger la biodiversité. Cela comprend des actions telles que la réduction des émissions de gaz à effet de serre, la protection des espèces menacées, l'éducation environnementale, les actions communautaires, le soutien à des organisations environnementales, le développement durable, l'activisme climatique, la recherche scientifique, l'éco-tourisme et la promotion de la consommation responsable. Ces activités sont cruciales pour faire face aux défis environnementaux actuels et futurs.
Composante / Component	Climate change / Changement Climatique
Intitulé du projet/partenaire / Project title/partner	GIZ

Schedule / Agenda			
Departure/ Départ	Place to visit /Lieu à visiter	Distance / Distance	Organization to visit / Organization à visiter
8H 00mn	Thies	Via toll highway: 58 minutes	
		/ 51.8 kilometers	

Time/durée	Activies / Activités	Lien de Location/ localization Link
8h 00	depart from Somone, Thiés	
9h15	arrival to Thiés	
9h to 9h30	Pre-visit debriefing.	https://maps.app.goo.gl/t8ppRGch75u1MShp6
9h30	Visit to the agro-ecology farm	
11H 12h	Visit to the women's transformation unit.	
13h to		